
TEMATSKE SEJE ZADRUŽNEGA SVETA

Zmernejši vstop v tretje desetletje
ObrtnazadrugaONIKS. Koseskega25,jedopolnila20 Ste v vaši zadrugi spregovorili tudi o obsežnih razpra- le 25 do 30 odstotkno povečanje prihodka. In, če so ti

let. To je in ni povod za pogovor, ki smo ga imeli vah o razvoju drobnega gospodarstva, ki potekajo na kazalci taki, mi ne moremo mimo njih«
z direktorjem zadruge Juretom Pretnarjem o aktualnih vseh ravneb od temcljnih sredin do federacije? Na munchenskem obrtnem sejmu smo videli tudi na
dogajanjih v kolektivu, ki šteje 18 delavcev in delavk. Ti »Smo. Žal ugotavljamo, da so to le razprave, ki pa ne desetine možnosli za sodobno pisarniško in informativno
skrbijo po svojih zadolžitvah za najrazličnejše naloge. ki kažejo prav na nikakršno razvedritev neba nad drobnim poslovanje v obrti. Ste na lem področju pri vas že
jih jim je zaupalo okrog 240 članov. V zadnjih petih letih gospodarstvom.« opravili kakšen korak naprej?
se je sestava članstva precej spremenila. Prej so preprič- Za leto 1988 ste načrtovali le za 61 odstotkov povečan »S 1. januarjem smo prenesli kooperacijc na računal-
ljivo prevladovali obrtniki gradbene stroke in tisti, ki prihodek. Ali ni tako majhno planiranje povečanja nere- nik Mikrohit. Program smo kupili, delavke pa obvladajo
opravljajo zaključna dela v gradbeništvu. Sedaj je njihov alno? delo z računalnikom. Ker pa govorimo o novostih pri
delež okrog 45 odstotkov, preostali del pa so zapolnili »Dosedaj smo planirali naš prihodek in druge postavke poslovanju zadruge, pa moram omeniti tudi razmišljanja
obrtniki kovinsko-predelovalne usmeritve (20 odstot- za 12 do 16 odstotkov nad pričakovano inflacijo. To je o kreditiranju zadružnikovega razvoja (novi stroji, opre-
kov), grafike (20 odstotkov) in drugi. bilo zato, ker je bilo dovolj dela. Sedaj pa so se razmere ma), ki naj bi bilo ugodnejše kot je vbanki. Zavedamose

,. . . . .. bistveno spremenile. N. pr. v preteklih letih je bilo težko namreč, da je denar, s katerim upravlia zadruga, pravza-
Kalera vprasanja so izpostavljali delegati zadružnega d o b i t i r a z s t a v i j a i c e z a s e j m e S e da j obrtniki sami ponuja- pav denar zadružnikov in je prav, da skupaj skrbno

sveta m skupsc.ne, ko so razpravljab o delu zadruge j o s v o j e i z d e l k e a U s t o r j t v e z a p r e d s t a v i t e v n a ̂ j m | h obračamo ta sredstva.«
v lanskem letu m o planu za letosnje leto? Upoštevati tudi moramo, da veliki sistemi načrtujejo celo STANE JESENOVEC

»Oba organa sta sprejela bilanco za leto 1987mplanza ••
Ietol988. Sta pa izrazila skrb zaradi pogojev gospodarje- H| ||j|i., ^ ; - • • • • • • • H B n M H B a H
nja. Na zadrugo in člane prihajajo vse večja bremena. ^m ^soMS^ '' ''•"' J^BB^B^^^B^^^^^^^^^^^BBIHPI^^B
Del jih prevzame zadruga. del pa prencse na člane. To pa ^R ^ wt?^^^^KSk s--;iiW îs. | | | i | l B ^ ™ | ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ H B | i | i
ne bi bilo tako zelo hudo, če se ne bi obrtniki srečevali H ^ ^ ^ <^MBBp»: " ~^^^^B^ ^^^^^^^^^^^^^^^^^^B^^^ffijJBBI
tudi v slabimi plačili s strani naročnikov. Zadeva bi bila l ^ H H ^ <^^^H^X N* iMtK^:-,.: ^i^^BHH^^^^^^^^^^^^^^MM^HllililialiHB
verjetno še slabša, če ne bi bili mi likvidni.« ^ ^ H ^^W ^»^H^IlU^II^l^^^^^^^^^^^^^^^^^B

To je ugotovitev stanja. Kaj boste naredili za to, da bi ^^^^H ». I ^ H M H J J ^ K I I ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ B ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ H
ga skušali vsaj v svojih vrstah izboljšati? ^^^^^B|K| ^ H H ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ B ^ J ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ H

»Dogovorili smo se, da bo prva seja zadružnega sveta Î B^^BÎ  !'~ 4H^^^^^H^^^^^^^^^^^^^r W^^^^^^^^^^^H
namenjena le tej problematiki. Temeljito botno pretehta- M N H H F J ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ H ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ I B Mj^^^^^^^^^^^m
li ves denarni tok od nabave do prodaje. Take namenske •#"" ' ^s^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^K^^^m^^^^^^^^^^^^^M
seje smo uvedli pri nas že pred časom, ker ugotavljamo, ^J^^ 1 -^ "^^{flllriM^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^HH^^^^I^^^^^^^I
da je na eni seji potrebno temeljito predelati le eno a B f l L ^ . , , * î ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ ^̂ lsnov" Bt]|MBK~ ^ ^ M r f p H ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ I ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ I

Kako pa sta organa zadruge sprejela gibanje za ustano- b^^HE^ M ^i^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^H^^^^^H^^^^^^^^^I
vitev Zveze obrtnih zadrug Slovenije? J H ^ ^ ^ ^ ^ ^ T ^ ^ ^ ^ ^ ^ H H ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ P ^ ^ I ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ B

»Obrtna zadruga ONIKS se bo včlanila v novo zvezo, ^^^^^BBP^^^^^jP^^^^^nHra^^^^^^^^^^^^^V^^^^^^^^^^^^^^Hl^^^^^^^^^l
pod pogojem, če bo predstavljeni program dejansko ^^^^^MHR-^^S^i^^^lppgpSM^^^^^^^^^^^^^^BjfeS^ t •^^^^^HmSg^^^^^^^^^m
uresničevan. Imamo namreč slabe izkušnje, da ustanovi- ^^^^^^HKLJ* " ^^I^^^^^^^^^^^BfitoliilL^^^^^^l^r^^^^^^^^^H
mo neko novo zvezo. skupnost, da se dogovorimo tudi za ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ H ^ . ^^^^^H^I^^^^^^^^^^^^H^^Hl^^^^^^^E ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ 1
denarni prispevek, polem pa se ustvari le aparat, ki je ^^^^^^^^HH^k,i£«?tfHHflH^^^^^^Hn^^^^^^^^lll^^^^^^^^^^^k ^ H ^ ^ ^ ^ ^ B
samemu sebi namen, dejansko pa ne da nič od sebe. ^BMHBHIH^I^BHK^^HHii^^^^^HNHMMiil^^^^^^HHMHHIIII^^^^HHV SB^^H^Hl
Menimo, daje potreben skupen organzadrug, saj nambi Jure Pretnar (na sredini): Zaradi zapletenosti položaja vsako sejo zadružnega sveta namenimo eni
skupen nastop in enako reševanje neznank verjetno po- kapitaJni tematiki. Na naslednji bomo spregovorili o tinančnem toku od nabave surovine do prodaje
magalo hitreje iz trenutnih težav.« izdelka (foto: Stane Jesenovec)


